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Protokoll Årsstämma Älvsala Nya Tomtägareförening 2023 
den 22 april 2023 på Värmdö bygdegård 
 
 
Mötet inleddes med att Monica Ekwall från styrelsen informerade om VA-utbyggnaden och andra 
aktuella frågor.  
 

§ 1 Stämmans öppnande  

 
Älvsala Nya Tomtägareförenings ordförande Michel Vis hälsade välkommen och förklarade mötet 
öppnat. Styrelsens medlemmar presenterades. 
 

§ 2 Val av ordförande för stämman  

 
Stämman beslutade att välja Kenneth Ehrnstedt som ordförande för mötet.  
 

§ 3 Val av sekreterare för stämman 

 
Stämman beslutade att välja Madeleine Lundbäck att föra protokoll under mötet.  
 

§ 4 Val till två justerare (tillika rösträknare)  

 
Stämman beslutade att välja Ulrica Sehlstedt och Birgitta Hjelte till justerare. 

 
§ 5 Fastställande av dagordning  
 

Stämman beslutade att fastställa dagordningen. 
 

§ 6 Fråga om stämman utlysts i behörig ordning 

 
Stämman beslutade att den utlysts i behörig ordning. 
 

§ 7 Upprättande av röstlängd 

 
Röstlängd har upprättats. Sammanlagt har 65 fastigheter röstat. 48 fastigheter har varit närvarade 
vid mötet, 9 fastigheter har röstat genom fullmakter, 8 fastigheter har röstat genom poströstning. 
Sammanställning och utfall av poströster, se bilaga 1 
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§ 8 Godkännande av verksamhetsberättelse för 2022 
 
Ordförande gick igenom verksamhetsberättelsen rubrik för rubrik och stämman hade då möjlighet 
att ställa frågor. 
 

Stämman beslutade att godkänna verksamhetsberättelse för 2022.  
 

§ 9 Fastställande av resultat- och balansräkning 

 
Ordförande gjorde en sammanfattande föredragning. 
 

Stämman beslutade att godkänna resultat- och balansräkning. 
 

§ 10 Beslut om disposition av årets resultat 

 
Ordförande gjorde en sammanfattande föredragning. Styrelsen föreslår att årets resultat,  
658 824 kr, varav 258 201 kr för Båtsektionen, balanseras i ny räkning. 
 

Stämman beslutade att godkänna disposition av årets resultat. 
 

§ 11 Revisionsberättelse och fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

 
Revisorerna har i Revisionsberättelsen tillstyrkt att föreningsstämman fastställer resultaträkningen 
och balansräkningen för föreningen. Ordförande sammanfattade revisorernas uttalande.  

 
Stämman beslutade att godkänna Revisionsberättelsen och att bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet. 
 

§ 12 Motioner  

Inga motioner hade inkommit 

 

§ 13 Förslag från Styrelsen om avvecklingsplan för sommarvattnet och påverkan på 
medlemsavgiften 

Styrelsen har föreslagit en stegvis avveckling av samtliga pumphus allteftersom anslutning till 
kommunalt vatten sker. Förslaget innebär att det inte kommer att finnas dricksvatten vid hamnen, 
vid badet eller vid Smedjan.  
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På stämman framfördes synpunkter på styrelsens förslag: 

 Pumphuset vid Liljevägen föreslås behållas. Det skulle då vara möjligt att därifrån få vatten 
till hamnen. 

 Det skulle vara bra att behålla något pumphus för krisberedskap. 

 Bullandövägens pumphus ligger bäst till och bör vara kvar till dess VA-utbyggnaden är klar. 
 
Styrelsen bemötte synpunkterna. Det innebär både höga kostnader och regelbunden skötsel samt 
merarbete för föreningen att behålla ett/flera pumphus. Som exempel kostar elen för Liljevägen just 
nu ca 15 000 kr /år. Det finns också livsmedelslagstiftning att förhålla sig till. Vattenprover 
kommer att behöva tas även i fortsättningen om pumphus behålls.  
 
Inför beslut fanns två förslag för stämman att ta ställning till: 
 

a) Styrelsens förslag 
Sommarvattnet avvecklas i enlighet med skrivelse i kallelsen. Medlemsavgiften förblir lika 
för alla medlemmar. 

 
b) Alternativt förslag 
Sommarvattnets avveckling utreds med hänsyn till krisberedskap och hamnens behov. 
Samtliga nuvarande pumphus omfattas. Medlemsavgiften förblir lika för alla medlemmar. 

 
Stämman beslutade enligt förslag b) att sommarvattnet avvecklas med hänsyn till 
krisberedskap och hamnens behov. Samtliga nuvarande pumphus omfattas. 
Medlemsavgiften förblir lika för alla medlemmar. 

 

§ 14 Förslag från Styrelsen om policy för föreningens agerande avseende otillåten bebyggelse 
med mera på fastigheten Älvsala 1:1 

 
Styrelsen har tagit fram ett förslag till policy för hur otillåten bebyggelse och andra otillåtna 
åtgärder på föreningens gemensamma mark ska hanteras.  
 

Stämman beslutade att godkänna policy för föreningens agerande avseende otillåten 
bebyggelse med mera på fastigheten Älvsala 1:1 

 

§ 15 Förslag om fastighetsreglering av mark vid Östra Älvsala gård 

Östra Älvsala gård arrenderar sedan många år tillbaka en markyta från Älvsala Nya 
Tomtägareförening, där det nu finns en padelbana. I den nya detaljplanen som vunnit laga kraft har 
marken planlagts för bostadsändamål, men markerats som prickmark, det vill säga att man inte får 
bygga något hus på den. Marken omfattas även av strandskydd. Det framgår även att en bit av 
föreningens väg går över mark som tillhör Östra Älvsala gård. Kommunen har i detaljplanen 
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föreslagit att en fastighetsreglering ska göras mellan Östra Älvsala gård och Älvsala Nya 
Tomtägareförening. En värdering av marken har tagits fram av Bjurfors fastighetsmäklare. 

 
På stämman framfördes synpunkter på styrelsens förslag: 

 En medlem framförde att Älvsalavägen här alltid har legat helt inom ÄNT:s mark. 
Kommunens nya kartor är felaktiga. Det finns en gammal tomtkarta som visar andra 
gränser. 

 
Styrelsen upplyste om att Lantmäteriet kommer att reda ut fastighetsgränserna i samband med 
fastighetsregleringen.  
 
Inför beslut fanns två förslag för stämman att ta ställning till: 
 

a) Styrelsens förslag 
Stämman godkänner att en lantmäteriförrättning påbörjas och ger styrelsen mandat att därefter 
genomföra försäljning av marken i enligt med skrivelse i kallelsen. 
 
a) Avslag 

 
Rösträkning genomfördes och utföll med 48 röster för styrelsens förslag och 12 röster emot. 

 
 

Stämman beslutade att godkänna att en lantmäteriförrättning påbörjas och ger styrelsen mandat 
att därefter genomföra försäljning av marken i enligt med skrivelse i kallelsen. 

 

§ 16 Styrelsens och Båtsektionens förslag om förändring av hamnverksamheten 

Ett förslag till förändring av hamnverksamheten har tagits fram av ÄNT:s styrelse och dess 
Båtsektion. Styrelsen och Båtsektionen föreslår att styrelserna tillsammans ges i uppdrag att ta fram 
ett förslag på hur hamnverksamheten ska bedrivas framöver. Förslaget ska vara utformat på ett 
sådant sätt att styrelsen för ÄNT från 1 januari 2024 inte längre har någon del av det praktiska, 
ekonomiska, administrativa eller juridiska ansvaret för hamnverksamheten.  

Förslaget ska läggas fram för beslut på en extrastämma senast i början av december 2023.  

För att underlätta arbetet för ÄNT:s styrelse under 2023 föreslås också ett antal 
övergångsbestämmelser i enlighet med skrivelse i kallelsen. 

Flera synpunkter emot förslaget framfördes: 

 Förslaget är inte förankrat hos Båtsektionen.  

 Direktiv föreslås uppdateras med alternativa förslag till hur hamnverksamheten ska 
bedrivas. Det finns inte bara en lösning.  
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 2021 togs ett beslut om att behålla Båtsektionen inom ÄNT samt att en ny arbetsordning 
skulle tas fram. Det har styrelsen inte gjort. 

 Hamnområdet är viktigt för alla medlemmar. Det är bra med full styrning frän ÄNT. 

 Hyran av båtplatser befaras att öka om förslaget genomförs. 

 Nuvarande organisation har fungerat bra hittills under 50 år. 

 Försök att hitta en kompromiss. 

Olika uppfattningar om hur det juridiska ansvaret är möjligt att reglera om Båtsektionen behålls 
inom ÄNT framfördes: 

 Det juridiska ansvaret kan inte regleras genom stadgar i en arbetsordning. 

 Ekonomin är redan uppdelad mellan Båtsektionen och ÄNT. Det juridiska ansvaret är inte 
löst i nuvarande arbetsordning men går att lösa. 
 

Innan stämman gick till beslut begärde ÄNT:s styrelse 10 minuters ajournering. 

 
Inför beslut fanns två förslag för stämman att ta ställning till. 
 

a) Styrelsens förslag 

 Stämman beslutar att styrelserna för ÄNT och Båtsektionen tillsammans ges i 
uppdrag att ta fram ett förslag på hur hamnverksamheten ska bedrivas framöver och 
att lägga fram förslag för beslut på en extra föreningsstämma i december 2023. 

 Stämman beslutar att övergångsbestämmelser enligt skrivelse i kallelsen ska gälla 
för 2023. 

 
b) Alternativt förslag 

 Stämman beslutar att styrelserna för ÄNT och Båtsektionen förutsättningslöst 
utreder hur hamnverksamheten ska bedrivas framöver utifrån 2021 års 
stämmobeslut. 

 Stämman beslutar att övergångsbestämmelser enligt skrivelse i kallelsen ska gälla 
för 2023. 

 
Rösträkning genomfördes och utföll med 19 röster för styrelsens förslag och 31 röster emot. 

 
Stämman beslutade enligt förslag b) 

 Stämman beslutar att styrelserna för ÄNT och Båtsektionen förutsättningslöst 
utreder hur hamnverksamheten ska bedrivas framöver utifrån 2021 års 
stämmobeslut. 

 Stämman beslutar att övergångsbestämmelser enligt beslutsskrivelse i kallelsen ska 
gälla för 2023. 
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§ 17 Fastställande av arvoden för styrelse, revisorer och valberedning - valberedningens 
förslag 

Arvodena för styrelsen i Älvsala Nya Tomtägareförening inkluderar även styrelsen i Älvsala 
Vägförening och sedan två år tillbaka även styrelsen för Båtsektionen. Arvodena höjdes vid förra 
årets stämma. 
 

Stämman beslutade att bifalla valberedningens förslag att arvoden för 2023 till 
styrelseledamöter och revisorer bibehålls oförändrat 4 prisbasbelopp (totalt 210 000 kr), att 
fördelas med 3 prisbasbelopp på Älvsala Nya Tomtägareförening och Älvsala Vägförening 
(inklusive revisor och valberedning) och 1 prisbasbelopp på Båtsektionen.  Siffrorna 
inkluderar sociala avgifter. Den inbördes fördelningen kan respektive styrelse svara för men 
förslagsvis har ordförande, vägchef och kassör ett högre arvode än övriga ledamöter.                  
                                              

§ 18a Fastställande av budget, avgifter och verksamhetsplan för verksamhetsåret 2023 för    
ÄNT 

Ordförande gjorde en sammanfattande föredragning. 

Stämman beslutade att  

godkänna budget, avgifter och verksamhetsplan för verksamhetsåret 2023.  

§ 18b Fastställande av budget, avgifter och verksamhetsplan för verksamhetsåret 2023 för 
Båtsektionen 

Synpunkt framfördes emot Båtsektionens styrelses förslag till att avgift ska införas för vinterplats.  

 
Inför beslut fanns två förslag för stämman att ta ställning till: 
 

a) Styrelsens förslag 
Stämman beslutar att godkänna styrelsens förslag till budget, avgifter och verksamhetsplan 
för 2023. 
 

b) Alternativt förslag 
Stämman beslutar att godkänna styrelsens förslag till budget, avgifter och verksamhetsplan 
för 2023 med undantag av avgift för vinterplats. 

 
Rösträkning genomfördes och utföll med 20 röster för styrelsens förslag och 23 röster emot. 

Stämman beslutade enligt förslag b) att godkänna styrelsens förslag till budget, avgifter och 
verksamhetsplan för 2023 med undantag av avgift för vinterplats. 
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§19 Val av styrelseledamöter, ordförande och suppleanter 

 
Valberedningen tackade avgående ledamöter: 
 
ÄNT:s styrelse - Åsa Altozano, Björn Gregorsson, Carl- Johan Ljungström och Michel Vis 
Båtsektionens styrelse - Annika Andersson, Börje Ewerdahl och Pär Lindelöf 
Valberedningen – Marie Eliasson 
 
Valberedningen kunde inte presentera någon kandidat till ordförandeposten och föreslog därför att 
en extern ordförande köps in fram till sommarmötets extrastämma 1 juli 2023. Inte heller till 
kassörsposten kunde kandidat presenteras. Kassör föreslogs utses internt inom styrelsen. 

 
Valberedningens förslag till styrelseledamöter presenterades. Efter stämmans beslut om 
hamnfrågan, § 16, anser flera av de föreslagna styrelseledamötena att den juridiska ansvarsfrågan 
angående hamnverksamheten kommer att vara oklar fram till nästa stämma. De ställer därför sina 
platser till förfogande men erbjuder sig att kvarstå fram till sommarmötets extrastämma så att 
valberedningen får tid att hitta nya ledamöter. 
 

Stämman beslutade att köpa in en extern ordförande fram till sommarmötets extrastämma 
2023 samt att välja följande styrelse: 
 
Sittande ledamöter, omval på 1 år, valda på 2 år, 2022 

 Torbjörn Andersson Collsten, kvarstår till extrastämma 1 juli 2023 

 Eva Hasselqvist 

 Mikael Olshammar 
 
Sittande ledamöter, omval på 2 år, valda på 1 år 2022 

 Monica Ekwall, kvarstår till extrastämma 1 juli 2023 

 Madeleine Lundbäck, kvarstår till extrastämma 1 juli 2023 
 

Suppleant, väljs på 1 år: 

 Johan Agnell (tidigare ledamot), kvarstår till extrastämma 1 juli 2023 

 Ann-Kristin Lavér (nyval) 

 Kent Landar (nyval) 
 

§ 20 Val av revisorer 

 
Stämman beslutade att välja följande revisorer 
 

 Extern revisor: Stefan Adebahr, Maneki Revision AB 

 Föreningsrevisor: Carl-Johan Thorsell, 1 år 

 Suppleant, vakant 
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§ 21 Val av valberedning 

 
Stämman beslutade att välja 
 

 Jan Lagerström, nyval 1 år 

 Ulrika Gregorsson, omval 1 år 

§ 22 Val av övriga funktionärer 

 

Stämman beslutade att välja 
 
a) Henry Olsson och Gert Gowéeli som tillsynsmän för vattenverk och pumpar, 1 år 
b) Karin Ljungdahl som ansvarig för grannsamverkan, 1 år 
c) Val av ordförande, hamnkapten och ledamöter i Båtsektionens styrelse 

 

 Erling Nordell, nyval, 1 år 

 Ronny Pelizzoli, hamnkapten, omval, 1år 

 Åsa Möckle Gowéeli, omval, 1år 

 Leif Österlund omval, 1år 

 Timo Hakkarainen, nyval 1 år 
                                                                                                      

§ 22 Tid och plats för protokolljustering 

 
Protokoll justeras den 14 maj 2023 i Älvsala. 
 

§ 23 Stämman avslutas 

Michel Vis tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

  

 

 

Vid protokollet(Madeleine Lundbäck) Ordförande (Kenneth Ehrnstedt ) 

 

 

 

 

 

 

Justerare (Ulrica Sehlstedt) Justerare (Birgitta Hjelte) 
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Protokoll Årsstämma Älvsala Nya Tomtägareförening 2023 
den 22 april 2023 på Värmdö bygdegård 
 
 
Mötet inleddes med att Monica Ekwall från styrelsen informerade om VA-utbyggnaden och andra 
aktuella frågor.  
 


§ 1 Stämmans öppnande  


 
Älvsala Nya Tomtägareförenings ordförande Michel Vis hälsade välkommen och förklarade mötet 
öppnat. Styrelsens medlemmar presenterades. 
 


§ 2 Val av ordförande för stämman  


 
Stämman beslutade att välja Kenneth Ehrnstedt som ordförande för mötet.  
 


§ 3 Val av sekreterare för stämman 


 
Stämman beslutade att välja Madeleine Lundbäck att föra protokoll under mötet.  
 


§ 4 Val till två justerare (tillika rösträknare)  


 
Stämman beslutade att välja Ulrica Sehlstedt och Birgitta Hjelte till justerare. 


 
§ 5 Fastställande av dagordning  
 


Stämman beslutade att fastställa dagordningen. 
 


§ 6 Fråga om stämman utlysts i behörig ordning 


 
Stämman beslutade att den utlysts i behörig ordning. 
 


§ 7 Upprättande av röstlängd 


 
Röstlängd har upprättats. Sammanlagt har 65 fastigheter röstat. 48 fastigheter har varit närvarade 
vid mötet, 9 fastigheter har röstat genom fullmakter, 8 fastigheter har röstat genom poströstning. 
Sammanställning och utfall av poströster, se bilaga 1 
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§ 8 Godkännande av verksamhetsberättelse för 2022 
 
Ordförande gick igenom verksamhetsberättelsen rubrik för rubrik och stämman hade då möjlighet 
att ställa frågor. 
 


Stämman beslutade att godkänna verksamhetsberättelse för 2022.  
 


§ 9 Fastställande av resultat- och balansräkning 


 
Ordförande gjorde en sammanfattande föredragning. 
 


Stämman beslutade att godkänna resultat- och balansräkning. 
 


§ 10 Beslut om disposition av årets resultat 


 
Ordförande gjorde en sammanfattande föredragning. Styrelsen föreslår att årets resultat,  
658 824 kr, varav 258 201 kr för Båtsektionen, balanseras i ny räkning. 
 


Stämman beslutade att godkänna disposition av årets resultat. 
 


§ 11 Revisionsberättelse och fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 


 
Revisorerna har i Revisionsberättelsen tillstyrkt att föreningsstämman fastställer resultaträkningen 
och balansräkningen för föreningen. Ordförande sammanfattade revisorernas uttalande.  


 
Stämman beslutade att godkänna Revisionsberättelsen och att bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet. 
 


§ 12 Motioner  


Inga motioner hade inkommit 


 


§ 13 Förslag från Styrelsen om avvecklingsplan för sommarvattnet och påverkan på 
medlemsavgiften 


Styrelsen har föreslagit en stegvis avveckling av samtliga pumphus allteftersom anslutning till 
kommunalt vatten sker. Förslaget innebär att det inte kommer att finnas dricksvatten vid hamnen, 
vid badet eller vid Smedjan.  
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På stämman framfördes synpunkter på styrelsens förslag: 


 Pumphuset vid Liljevägen föreslås behållas. Det skulle då vara möjligt att därifrån få vatten 
till hamnen. 


 Det skulle vara bra att behålla något pumphus för krisberedskap. 


 Bullandövägens pumphus ligger bäst till och bör vara kvar till dess VA-utbyggnaden är klar. 
 
Styrelsen bemötte synpunkterna. Det innebär både höga kostnader och regelbunden skötsel samt 
merarbete för föreningen att behålla ett/flera pumphus. Som exempel kostar elen för Liljevägen just 
nu ca 15 000 kr /år. Det finns också livsmedelslagstiftning att förhålla sig till. Vattenprover 
kommer att behöva tas även i fortsättningen om pumphus behålls.  
 
Inför beslut fanns två förslag för stämman att ta ställning till: 
 


a) Styrelsens förslag 
Sommarvattnet avvecklas i enlighet med skrivelse i kallelsen. Medlemsavgiften förblir lika 
för alla medlemmar. 


 
b) Alternativt förslag 
Sommarvattnets avveckling utreds med hänsyn till krisberedskap och hamnens behov. 
Samtliga nuvarande pumphus omfattas. Medlemsavgiften förblir lika för alla medlemmar. 


 
Stämman beslutade enligt förslag b) att sommarvattnet avvecklas med hänsyn till 
krisberedskap och hamnens behov. Samtliga nuvarande pumphus omfattas. 
Medlemsavgiften förblir lika för alla medlemmar. 


 


§ 14 Förslag från Styrelsen om policy för föreningens agerande avseende otillåten bebyggelse 
med mera på fastigheten Älvsala 1:1 


 
Styrelsen har tagit fram ett förslag till policy för hur otillåten bebyggelse och andra otillåtna 
åtgärder på föreningens gemensamma mark ska hanteras.  
 


Stämman beslutade att godkänna policy för föreningens agerande avseende otillåten 
bebyggelse med mera på fastigheten Älvsala 1:1 


 


§ 15 Förslag om fastighetsreglering av mark vid Östra Älvsala gård 


Östra Älvsala gård arrenderar sedan många år tillbaka en markyta från Älvsala Nya 
Tomtägareförening, där det nu finns en padelbana. I den nya detaljplanen som vunnit laga kraft har 
marken planlagts för bostadsändamål, men markerats som prickmark, det vill säga att man inte får 
bygga något hus på den. Marken omfattas även av strandskydd. Det framgår även att en bit av 
föreningens väg går över mark som tillhör Östra Älvsala gård. Kommunen har i detaljplanen 
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föreslagit att en fastighetsreglering ska göras mellan Östra Älvsala gård och Älvsala Nya 
Tomtägareförening. En värdering av marken har tagits fram av Bjurfors fastighetsmäklare. 


 
På stämman framfördes synpunkter på styrelsens förslag: 


 En medlem framförde att Älvsalavägen här alltid har legat helt inom ÄNT:s mark. 
Kommunens nya kartor är felaktiga. Det finns en gammal tomtkarta som visar andra 
gränser. 


 
Styrelsen upplyste om att Lantmäteriet kommer att reda ut fastighetsgränserna i samband med 
fastighetsregleringen.  
 
Inför beslut fanns två förslag för stämman att ta ställning till: 
 


a) Styrelsens förslag 
Stämman godkänner att en lantmäteriförrättning påbörjas och ger styrelsen mandat att därefter 
genomföra försäljning av marken i enligt med skrivelse i kallelsen. 
 
a) Avslag 


 
Rösträkning genomfördes och utföll med 48 röster för styrelsens förslag och 12 röster emot. 


 
 


Stämman beslutade att godkänna att en lantmäteriförrättning påbörjas och ger styrelsen mandat 
att därefter genomföra försäljning av marken i enligt med skrivelse i kallelsen. 


 


§ 16 Styrelsens och Båtsektionens förslag om förändring av hamnverksamheten 


Ett förslag till förändring av hamnverksamheten har tagits fram av ÄNT:s styrelse och dess 
Båtsektion. Styrelsen och Båtsektionen föreslår att styrelserna tillsammans ges i uppdrag att ta fram 
ett förslag på hur hamnverksamheten ska bedrivas framöver. Förslaget ska vara utformat på ett 
sådant sätt att styrelsen för ÄNT från 1 januari 2024 inte längre har någon del av det praktiska, 
ekonomiska, administrativa eller juridiska ansvaret för hamnverksamheten.  


Förslaget ska läggas fram för beslut på en extrastämma senast i början av december 2023.  


För att underlätta arbetet för ÄNT:s styrelse under 2023 föreslås också ett antal 
övergångsbestämmelser i enlighet med skrivelse i kallelsen. 


Flera synpunkter emot förslaget framfördes: 


 Förslaget är inte förankrat hos Båtsektionen.  


 Direktiv föreslås uppdateras med alternativa förslag till hur hamnverksamheten ska 
bedrivas. Det finns inte bara en lösning.  







Protokoll årsstämma ÄNT 2023-04-22 Sid 5 
 


 2021 togs ett beslut om att behålla Båtsektionen inom ÄNT samt att en ny arbetsordning 
skulle tas fram. Det har styrelsen inte gjort. 


 Hamnområdet är viktigt för alla medlemmar. Det är bra med full styrning frän ÄNT. 


 Hyran av båtplatser befaras att öka om förslaget genomförs. 


 Nuvarande organisation har fungerat bra hittills under 50 år. 


 Försök att hitta en kompromiss. 


Olika uppfattningar om hur det juridiska ansvaret är möjligt att reglera om Båtsektionen behålls 
inom ÄNT framfördes: 


 Det juridiska ansvaret kan inte regleras genom stadgar i en arbetsordning. 


 Ekonomin är redan uppdelad mellan Båtsektionen och ÄNT. Det juridiska ansvaret är inte 
löst i nuvarande arbetsordning men går att lösa. 
 


Innan stämman gick till beslut begärde ÄNT:s styrelse 10 minuters ajournering. 


 
Inför beslut fanns två förslag för stämman att ta ställning till. 
 


a) Styrelsens förslag 


 Stämman beslutar att styrelserna för ÄNT och Båtsektionen tillsammans ges i 
uppdrag att ta fram ett förslag på hur hamnverksamheten ska bedrivas framöver och 
att lägga fram förslag för beslut på en extra föreningsstämma i december 2023. 


 Stämman beslutar att övergångsbestämmelser enligt skrivelse i kallelsen ska gälla 
för 2023. 


 
b) Alternativt förslag 


 Stämman beslutar att styrelserna för ÄNT och Båtsektionen förutsättningslöst 
utreder hur hamnverksamheten ska bedrivas framöver utifrån 2021 års 
stämmobeslut. 


 Stämman beslutar att övergångsbestämmelser enligt skrivelse i kallelsen ska gälla 
för 2023. 


 
Rösträkning genomfördes och utföll med 19 röster för styrelsens förslag och 31 röster emot. 


 
Stämman beslutade enligt förslag b) 


 Stämman beslutar att styrelserna för ÄNT och Båtsektionen förutsättningslöst 
utreder hur hamnverksamheten ska bedrivas framöver utifrån 2021 års 
stämmobeslut. 


 Stämman beslutar att övergångsbestämmelser enligt beslutsskrivelse i kallelsen ska 
gälla för 2023. 
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§ 17 Fastställande av arvoden för styrelse, revisorer och valberedning - valberedningens 
förslag 


Arvodena för styrelsen i Älvsala Nya Tomtägareförening inkluderar även styrelsen i Älvsala 
Vägförening och sedan två år tillbaka även styrelsen för Båtsektionen. Arvodena höjdes vid förra 
årets stämma. 
 


Stämman beslutade att bifalla valberedningens förslag att arvoden för 2023 till 
styrelseledamöter och revisorer bibehålls oförändrat 4 prisbasbelopp (totalt 210 000 kr), att 
fördelas med 3 prisbasbelopp på Älvsala Nya Tomtägareförening och Älvsala Vägförening 
(inklusive revisor och valberedning) och 1 prisbasbelopp på Båtsektionen.  Siffrorna 
inkluderar sociala avgifter. Den inbördes fördelningen kan respektive styrelse svara för men 
förslagsvis har ordförande, vägchef och kassör ett högre arvode än övriga ledamöter.                  
                                              


§ 18a Fastställande av budget, avgifter och verksamhetsplan för verksamhetsåret 2023 för    
ÄNT 


Ordförande gjorde en sammanfattande föredragning. 


Stämman beslutade att  


godkänna budget, avgifter och verksamhetsplan för verksamhetsåret 2023.  


§ 18b Fastställande av budget, avgifter och verksamhetsplan för verksamhetsåret 2023 för 
Båtsektionen 


Synpunkt framfördes emot Båtsektionens styrelses förslag till att avgift ska införas för vinterplats.  


 
Inför beslut fanns två förslag för stämman att ta ställning till: 
 


a) Styrelsens förslag 
Stämman beslutar att godkänna styrelsens förslag till budget, avgifter och verksamhetsplan 
för 2023. 
 


b) Alternativt förslag 
Stämman beslutar att godkänna styrelsens förslag till budget, avgifter och verksamhetsplan 
för 2023 med undantag av avgift för vinterplats. 


 
Rösträkning genomfördes och utföll med 20 röster för styrelsens förslag och 23 röster emot. 


Stämman beslutade enligt förslag b) att godkänna styrelsens förslag till budget, avgifter och 
verksamhetsplan för 2023 med undantag av avgift för vinterplats. 
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§19 Val av styrelseledamöter, ordförande och suppleanter 


 
Valberedningen tackade avgående ledamöter: 
 
ÄNT:s styrelse - Åsa Altozano, Björn Gregorsson, Carl- Johan Ljungström och Michel Vis 
Båtsektionens styrelse - Annika Andersson, Börje Ewerdahl och Pär Lindelöf 
Valberedningen – Marie Eliasson 
 
Valberedningen kunde inte presentera någon kandidat till ordförandeposten och föreslog därför att 
en extern ordförande köps in fram till sommarmötets extrastämma 1 juli 2023. Inte heller till 
kassörsposten kunde kandidat presenteras. Kassör föreslogs utses internt inom styrelsen. 


 
Valberedningens förslag till styrelseledamöter presenterades. Efter stämmans beslut om 
hamnfrågan, § 16, anser flera av de föreslagna styrelseledamötena att den juridiska ansvarsfrågan 
angående hamnverksamheten kommer att vara oklar fram till nästa stämma. De ställer därför sina 
platser till förfogande men erbjuder sig att kvarstå fram till sommarmötets extrastämma så att 
valberedningen får tid att hitta nya ledamöter. 
 


Stämman beslutade att köpa in en extern ordförande fram till sommarmötets extrastämma 
2023 samt att välja följande styrelse: 
 
Sittande ledamöter, omval på 1 år, valda på 2 år, 2022 


 Torbjörn Andersson Collsten, kvarstår till extrastämma 1 juli 2023 


 Eva Hasselqvist 


 Mikael Olshammar 
 
Sittande ledamöter, omval på 2 år, valda på 1 år 2022 


 Monica Ekwall, kvarstår till extrastämma 1 juli 2023 


 Madeleine Lundbäck, kvarstår till extrastämma 1 juli 2023 
 


Suppleant, väljs på 1 år: 


 Johan Agnell (tidigare ledamot), kvarstår till extrastämma 1 juli 2023 


 Ann-Kristin Lavér (nyval) 


 Kent Landar (nyval) 
 


§ 20 Val av revisorer 


 
Stämman beslutade att välja följande revisorer 
 


 Extern revisor: Stefan Adebahr, Maneki Revision AB 


 Föreningsrevisor: Carl-Johan Thorsell, 1 år 


 Suppleant, vakant 
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§ 21 Val av valberedning 


 
Stämman beslutade att välja 
 


 Jan Lagerström, nyval 1 år 


 Ulrika Gregorsson, omval 1 år 


§ 22 Val av övriga funktionärer 


 


Stämman beslutade att välja 
 
a) Henry Olsson och Gert Gowéeli som tillsynsmän för vattenverk och pumpar, 1 år 
b) Karin Ljungdahl som ansvarig för grannsamverkan, 1 år 
c) Val av ordförande, hamnkapten och ledamöter i Båtsektionens styrelse 


 


 Erling Nordell, nyval, 1 år 


 Ronny Pelizzoli, hamnkapten, omval, 1år 


 Åsa Möckle Gowéeli, omval, 1år 


 Leif Österlund omval, 1år 


 Timo Hakkarainen, nyval 1 år 
                                                                                                      


§ 22 Tid och plats för protokolljustering 


 
Protokoll justeras den 14 maj 2023 i Älvsala. 
 


§ 23 Stämman avslutas 


Michel Vis tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 


  


 


 


Vid protokollet(Madeleine Lundbäck) Ordförande (Kenneth Ehrnstedt ) 


 


 


 


 


 


 


Justerare (Ulrica Sehlstedt) Justerare (Birgitta Hjelte) 
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